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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:550 Trafikanalys

Partnersamverkan för en förbättrad kollektivtrafik framförde nyligen kritik mot 
Trafikanalys gällande dess officiella kollektivtrafikstatistik. Trafikanalys har nu 
svarat och anser att branschorganisationens kritik i stora delar är obefogad.

Med bakgrund av ovanstående är min fråga till statsrådet Tomas Eneroth:

Vad tänker statsrådet göra för att tillgodose att Trafikanalys statistik håller 
måttet?

………………………………………

Jimmy Ståhl (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-27
Besvaras senast
2018-01-10


